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Gericht aan GS / lid GS 
 
 

Gedeputeerde Schrier 

Inleidende toelichting 
(facultatief) 

Netbeheerders Tennet en Enexis waarschuwen dat er 
op korte termijn geen nieuwe zonneparken bij moeten 
komen in Groningen en het noorden van Drenthe. Het 
elektriciteitsnet daar heeft niet voldoende capaciteit om 
de energie uit extra zonneparken te verwerken. Dat 
meldde de NOS op maandag 16 april.  
 
Reden zijn de vele aanvragen voor zonneparken met 
name in de driehoek Stadskanaal-Musselkanaal-
Gasselte. De huidige situatie kan de netwerkbeheerder 
aan, maar meerdere parken levert een probleem op. 
 
In het artikel staat ook dat de netwerkbeheerder 
verplicht is de parken aan te sluiten op het 
elektriciteitsnet. Als de maximumcapaciteit bereikt is 
dan mag de opgewekte elektriciteit echter niet terug 
geleverd worden aan het net. Als energie niet kan 
worden terug geleverd, wordt er ook geen geld 
verdiend aan het opwekken van schone energie.  
 
De ChristenUnie constateert dat ook in Fryslan diverse 
zonneparken zijn aangelegd of in ontwikkeling zijn. 
Daarom de volgende vragen: 
 

 
 

1. Bovenstaande ontwikkeling speelt in 
Groningen, maar hoe zit het precies in 
Fryslân? 

2. Hoeveel ruimte is er nog op het Friese 
elektriciteitsnet voordat ook hier sprake is van 
overbelasting? 

3. Welke consequenties heeft overbelasting van 
het net voor de uitbaters van zonneparken?  

4. Hoe anticipeert u op de mogelijke 
overbelasting van het net? Welke 
maatregelen neemt u daarvoor? 

5. Opslag van opgewekte zonne-energie zou 
het netwerk kunnen ontlasten. Wat wordt er 
ingezet om de opslagcapaciteit te vergroten? 

6. Welke rol ziet u voor de Provincie als het gaat 
om het vergroten van de opslagcapaciteit van 
duurzame energie?  
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